

Plats:	Godtemplargården, Ockelbo
Datum:	den 17 juli 2016
Närvarande ledamöter:	David Söderström Isak Ferm
Ej närvarande ledamöter:	Julia Andersson Julia Danberg Samuel Berglund

- §1. Öppnande utav mötet**
David Söderström, mötesordförande hälsade ledamöterna välkomna och öppnade discogruppernmötet.
- §2. Motion ang. musikteamet och granskningsteamet**
Discogruppern beslutade att bifalla motionen i sin helhet. (se bilaga för motionen)
- §3. Idéer för framtida discon**
Discogruppern beslutade om att bordlägga punkten för detta möte.
- §4. Systemet för dom nya som jobbar på discona**
David tar fram ett regelverksförslag för dom nya till nästa möte.
- §5. Vad borde förändras på discona**
Isak gav förslag på en varningsskylt som kan sättas upp på vägen i båda riktningarna under discot, ihopfällningsbart staket till trappen utomhus, nät till läktaren så att ingen lutar sig över.
- §6. Motion ang. städningen efter discona**
Discogruppern beslutade att bifalla motionen i sin helhet. (se bilaga för motionen)
- §7. Regelverket**
Discogruppern beslutade att godkänna förslaget på det förenklade regelverket med en förändring i den som är detta: Möjlighet att skapa en Spotifylista för personal när discot ej är öppet.
- §8. Frågor ifrån styrelse**
- §8:1 **Hur kan spelrummet göras mer partylikt**
Beslutade om att tyg skall köpas in.

- §8:2 **Vad bör det finnas för mer saker att göra på discona?**
Discogruppen beslutade att följas saker kan göras på discona: Pingisbord o
dartset. Dartet ha utlottning av priser 1:a 2:a 3:e pris.
- §9. **Vad anses ni att discogruppen bör jobba med för att förbättra discona?**
Discogruppen beslutade om att bordlägga punkten för detta möte.
- §10. **Övriga oförlämnade motioner**
Inga övriga motioner hade kommit till discogruppen.
- §11. **Övriga frågor**
Inga övriga frågor.